
Vragen  inloopavond 8 oktober 2019 Meerjarenbegroting 2020-2023 en bezuinigingsvoorstellen
Reactie op de vragen, die tijdens de inloopavond niet direct beantwoord konden worden.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Financiën
Hoe verhouden zich de bedragen van pagina 108 van de meerjarenbegroting 2020-2023 
(financieringsbehoefte) tot de bedragen op pagina 158 (geprognosticeerde balans)?
Antwoord: 
In de standen van de langlopende geldleningen (2020 t/m 2024) op bladzijde 108  in de paragraaf 
financiering zijn alleen de standen van de bestaande vaste geldleningen van de gemeente 
meegenomen. Deze zijn gebaseerd op de gesloten geldleningsovereenkomsten op moment van het 
opstellen van de begroting. De bedragen van de te verwachten nieuw aan te trekken vaste 
geldleningen zijn hierin niet meegenomen.
Dit in tegenstelling tot de standen van de geprognosticeerde balans op bladzijde 158. In deze 
standen zijn de geraamde bedragen meegenomen van: 

A) Het verloop van de schuld die de gemeente heeft aan de Gemeenschappelijke Regeling 
Huisvesting Voortgezet Onderwijs (GRHVO) in verband met het beheer van de reserve;

B) De te verwachten nieuw aan te trekken vaste geldleningen (op grond van de berekende 
financieringsbehoefte) zoals genoemd in de paragraaf financiering onder Renterisiconorm.

Overzicht van baten en lasten op taakveld hebben dezelfde totaaltellingen. Is dit wel juist?
Antwoord: 
 Bijgevoegd is een nieuw overzicht van de baten en lasten per taakveld. De getoonde cijfers per taakveld 
werden juist gepresenteerd, maar bij het subtotaal werd ten onrechte het begrotingstotaal gepresenteerd. Dit 
is hersteld. Op de website wordt de juiste bijlage ook getoond.  

Voor investeringen in de Edisonstraat zijn in de Kadernota 2020-2023 bedragen opgenomen. Die zijn niet 
meer terug te vinden in de Meerjarenbegroting 2020-2023.
Antwoord:
 In de Kadernota 2018-2022 zijn middelen opgenomen voor planvorming herinrichting Edisonstraat. Totaal € 
100.000, gepland voor de jaren 2019 t/m 2021. Voor de werkelijke herinrichting is nog geen krediet 
aangevraagd.

Belastingen
Voor de afvalstoffenheffing wordt rekening gehouden met extra kosten ten bedrage van € 600.000. 
Waaruit bestaan die kostenstijgingen?
Antwoord: 
De afvalstoffenheffing stijgt met 571.000. Op pagina 74 van de meerjarenbegroting is dit bedrag toegelicht. 
Het bestaat uit hogere kosten voor verwerking restafval (€102.000) en GFT (€68.000). Daarnaast stijgen de 
kosten aan de RDL (€273.000). Tevens verwachten wij minder aan baten (€62.000). Een gewijzigde methode 
voor het berekenen van doorbelastingen en overhead (methode Involon) verklaart het overige nadeel (€ 
66.000).

Economie
Is er een overzicht te geven van het gebruik van het bedrijvenloket?
Antwoord: 
Jaarlijks zijn er circa 200 vragen / verzoeken vanuit bedrijven om uitleg en informatie rondom 
bestemmingsplanregels, vergunningprocedures en/of milieu informatie. 
De verzoeken en vragen zijn divers:

- Uitleg van bestemmingsplanregels en de bouw-gebruik mogelijkheden;
- Informatie betreft vergunningprocedures; 
- Aandachtspunten bij de behandeling van aanvragen;
- Informatie betreft het gebruik van de OLO (digitaal indienen Omgevingsvergunning) en de aim-

module (indienen milieumelding);
- Vragen over geldende wetgeving in het algemeen;



- Informatie over reeds verleende vergunningen.
Circa 40% kon direct worden beantwoord, voor overig was nader uitzoekwerk noodzakelijk.

Onderwijs
Het investeringsbedrag van ‘Nieuwbouw basisschool Tamboerijn’ is ten opzichte van hetzelfde overzicht 
in de Meerjarenbegroting 2019-2022 met € 388.000 gestegen tot € 6.240.000. Wat is hiervan de oorzaak?
Antwoord: 
Het gaat hier om indexatie 2019 van 6,63%  conform de VNG rekensystematiek.

Het investeringsbedrag van ‘De Bem – schoolwoningen’ is ten opzichte van vorig jaar gelijk gebleven. Is 
dat juist?
Antwoord: 
Er is geen rekening gehouden met indexatie omdat we de raad voor gaan stellen om nog in 2019 een krediet 
beschikbaar te stellen.

Het investeringsbedrag voor ‘Verbouw / aanpassing Carrousel / Maatjes’ is ten opzichte van vorig jaar 
toegenomen. Wat is hiervan de reden?
Antwoord:
Hierbij is sprake van een indexering 2019 conform de VNG rekensystematiek.

Doelgroepenvervoer
Er is sprake van ’opvolgend vervoer’. Wat zijn de gevolge hiervan voor de gebruikers?
Antwoord: 
Opvolgend vervoer wordt toegepast vanaf 1 augustus 2020; dan gaan de nieuwe vervoerscontracten regionaal 
in. Opvolgend vervoer betekent in de praktijk dat eerst de busjes het leerlingenvervoer in route rijden. 
Wanneer het leerlingenvervoer klaar is, worden inwoners die naar dagbesteding gaan, met dezelfde busjes 
opgehaald. Dat betekent dat inwoners mogelijk iets later op de dagbesteding komen. Met de nieuwe inkoop 
van dagbesteding wordt met dit feit rekening gehouden; er wordt in plaats van dagdelen in uren ingekocht.

Sport
Het voorstel betreft Zevenaar Run / Herfstloop. Zijn er nog andere sportevenementen waarop bezuinigd 
wordt? Waarom juist deze evenementen?
Antwoord: 
De Zevenaar Run/ Herfstloop is het enige sportevenement in de gemeente Zevenaar waarvoor  structureel 
subsidie is opgenomen in de gemeentebegroting. Andere sportevenementen zoals o.a. de Dijkencross in 
Pannerden en de Ooyse Landloop worden gehouden zonder subsidie van gemeente Zevenaar.

Cultuur
Is het opgevoerde bedrag wegens ‘afstoten kunstcollectie’ reëel? Is het niet slimmer om het afstoten juist 
in de tijd te spreiden om een hogere opbrengst te verkrijgen?
Antwoord: 
De verwachte opbrengst is inderdaad afhankelijk van de markt. Zowel de vraag uit de markt als de 
verwachte opbrengst zijn enkel door experts in te schatten. Deze hebben wij niet geconsulteerd. De 
inschatting is gebaseerd op het aantal werken, maal een gemiddelde marktwaarde. Voor het 
afstoten maken wij waarschijnlijk gebruik van een online veilingsite. Hier zijn kosten aan verbonden. 
Daarmee wordt het gunstiger om de werken in totaliteit aan te bieden.

Betreft het bij bezuinigingsvoorstel 24 alle culturele evenementen of blijft er nog wat over? De 
uiteindelijke bezuiniging bedraagt € 30.000; is dit het totale budget?
Antwoord: 
Dit is het totale subsidiebedrag dat momenteel aan deze drie culturele evenementen verstrekt 
wordt. De verwachting is niet direct dat de evenementen hierdoor moeten stoppen, wel dat er 
ingekrompen zal worden, bijvoorbeeld qua omvang of programma. Er is sprake van een 
afbouwregeling, waardoor organisaties de tijd krijgen het wegvallen van de subsidie met andere 
inkomsten te compenseren.



Sociaal domein
Hoeveel contacten betreft het sociaal raadsliedenwerk in onze gemeente?
Antwoord:
In 2018 zijn er 1.150 klantcontacten geweest.

Hoeveel aanvragen voor Doe Duiten zijn er inmiddels binnengekomen? Hoeveel subsidie is er verstrekt? 
Wat heeft de invoering van deze regeling gekost?
Antwoord:  
Er zijn inmiddels 29 aanvragen binnengekomen, waarvan 1 aanvraag ondersteund is door het beschikbaar 
stellen van materiaal (partytenten etc.). De overige 28 aanvragen zijn financieel ondersteund. Tot op heden is 
€ 44.803,10 beschikbaar gesteld.
De invoering van deze regeling heeft tot op heden alleen de drukkosten van de flyers gekost (te weten € 66,12) 
Voor de rest (bekend making, aanvragen etc.) is gebruik gemaakt van de reeds bestaande website van Het 
Krachtlokaal.

Hoe vaak wordt de eigen bijdrage Wmo-kosten momenteel vergoed?
Antwoord: 
Op dit moment vergoeden we voor 75 inwoners maandelijks de eigen bijdrage Wmo vanuit de bijzondere 
bijstand.

Hoeveel mensen krijgen een verhuiskostenvergoeding en wat is hiervan het gemiddelde bedrag?
Antwoord: 
Kijkend naar vorig jaar betrof het hier ongeveer 85 mensen die bijzondere bijstand ontvingen voor 
huisinrichting. Gemiddeld gaat het om een bedrag van € 950.

Kan worden aangegeven hoe het bij maatschappelijke begeleiding statushouders aangegeven 
bezuinigingsbedrag van € 8.000 is opgebouwd?
Antwoord: 
Het verschil tussen een uitgebreid traject voor maatschappelijke begeleiding van statushouders en een basis 
traject bedraagt ongeveer € 1.000 per traject. Gerekend is met de start van gemiddeld 8 nieuwe trajecten per 
jaar.


